



Styrelsemötesprotokoll 2015-09-22

Närvaro:	Viktor Attoff	Ordförande	
	Elise Eborn	Propagandamästare, tillika sekreterare	
	Amelia Andersson	Studierådsordförande	
	Anna Lissborg	Källarmästare, fr.o.m §6	
	Martin Johansson	Sexmästare	
	Lisa Claesson	Cafémästare	
	Marcus Liljenberg	Näringslivsansvarig	
	Sara Lindgren	Programmästare	
	Shogun EdoRAM	Överphös, fr.o.m §6	
	Ludvig Eriksson	Skattmästare, fr.o.m §11	
	Adjungerade	Carolina Koronen	Vice Kårordförande TLTH, t.o.m. §14
		Oskar Hansson	Kårkontakt TLTH
		Nick Persson	
Martin Bergman			
Sofia Siljeholm			

- §1 OFMÖ Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet öppnat kl 12:09.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt**
att adjungera Nick Persson, Martin Bergman och Sofia Siljeholm.
- §4 Godkännande av dagordningen Mötet **beslöt**
att godkänna dagordningen.
- §5 Föregående mötes protokoll Inga protokoll godkändes.
- §6 Information från kåren Oskar Hansson berättade att det gått ut en remiss om sektionsbidrag som har deadline den 11 oktober, och att det är sjön Sjön Ocean Race den 9 oktober.
Carolina Koronen berättade att det är en seglingstävling i sjön Sjön med ett lag per sektion.
Carolina Koronen berättade att på torsdag är det terminspremiär för babbelbistro, och att det är en lunchföreläsning med IBM den 6 oktober.
- §7 Information PLD && PLC Amelia Andersson berättade att hon varit på terminens första SRX-möte, och att det är Stora Studiedagen som Amelia mailat ut information om för 3 dagar sen. Hon sade att de även pratat om CEQ och en censureringsmall, och att anmälan för utbytesstudier



är öppnad sen den 15 september.

Shogun EdoRAM undrade om alla tider för nollorna kommit ut också.

Amelia Andersson svarade ja.

- §8 Information Staben Shogun EdoRAM berättade att Nollegasquen kommer bli lika billig som förra året, och att Styrelsen ska fixa sina biljetter med Zenπ.
Viktor Attoff sade att Styrelsen skulle skriva till honom idag om de inte ville gå.
Carolina Koronen frågade om hon och Oskar fick komma.
Shogun EdoRAM svarade ja.
Viktor Attoff berättade att det inte kommer vara någon fördrink hos Jan-Eric och Anu, men att Styrelsen kanske fixar en egen.
- §9 Bestämma datum till HTM1
Viktor Attoff sade att han måste skicka kallelsen och öppna för motionerna, och att motionsstoppet måste vara en vecka innan. Han föreslog den 14 oktober.

Styrelsen **beslöt** att HTM1 hålls den 13 oktober.

Viktor Attoff sade att han hade tänkt att det hade passat mellan 16-26 november för HTM2.

Preliminärt datum för HTM2 sattes till 24-25 november.

Elise Eborn påminde om att prata med talman om datumen.

Shogun EdoRAM frågade vem som är valberedningsordförande.

Viktor Attoff svarade att det är Niklas Karlsson, och att styrelsen måste komma med verksamhetsplan till HTM1 också.
- | Ansvarig: | Beslut: | Beslutat: | Rapporteras: |
|------------------|------------------------|-----------|--------------|
| Sara | Ouveraller | S13 | S32 |
| Styrelsen/Viktor | Diskussionsmöte D-Chip | S22 | S24 |
- §10 Beslutsuppföljning
- §11 Utskottsrapporter
Viktor Attoff påminde om att utskottsrapporterna ska vara skrivna tills på söndagen veckan innan mötet.
- §12 Ekonomisk status
Ludvig berättade att inget speciellt spännande hänt.
- §13 Val av funktionärer
Näringsliv

Entlediga alumnimedlem Sara Lindgren (dic13sli)

Skattmästeriet

Vice Skattmästare Axel Wihlborg (dat12awi)
- §14 Övrigt
Shogun EdoRAM sade att caféet ofta har slut på mat.
Lisa Claesson svarade att maten snabbt tar slut under nollningen, att caféet inte har kapacitet att köpa in och förvara hur mycket mat som helst, och att det även är så att caféet inte ska konkurre-



ra med Moroten och Piskan i matförsäljning.

Shogun EdoRAM sade köp mycket mera mat och kör.

Lisa Claesson sade att caféet bara har ett toastjärn och en mikro, och att det därför inte går att tillaga mycket mer mat under en lunch.

Shogun EdoRAM sade att han tycker att det är ett problem, men att om ingen annan tycker det så släpper han det.

Viktor Attoff sade att det kanske går att ta upp till nästa år att man kan använda sig av Axfood för att köpa in större mängder mat.

Anna Lissborg sade att det är ett problem när folk förväntar sig att köpa mat, men att det inte finns så mycket att göra åt det nu.

Ludvig Eriksson sade att man kan be sexmästaren att köpa med mat.

Martin Bergman sade att mängden beställningar på mat varierar jättemycket, mellan 2 och 20 på en dag under nollningen så det är svårt att förutse åtgången.

Lisa Claesson sade att hon vill köpa in ett nytt toastjärn.

Martin Johansson frågade hur det skulle bli med eluttag isåfall.

Lisa Claesson sade att Jashar Vahid hade kollat på förgreningskablar.

Anna Lissborg sade att Källarmästeriet inte hade pengar till det för tillfället.

Martin Johansson undrade angående Snickerboa, om det inte vore ok att gå över budget och sen säga förlåt.

Viktor Attoff sade att det kommer vara samma sak, men att det är bra att kolla om det blir rätt.

Shogun EdoRAM sade att det inte kommer köpas ett toastjärn varje år, så det är bra att förnya inventarierna så att de håller länge.

Viktor Attoff sade att han inte såg någon anledning att sektionen inte ska gå med på att köpa ett toastjärn.

Martin Johansson sade att HTM1 är väldigt nära, så det går ju att be om det, och annars så är ju budgeten bara en riktlinje.

Viktor Attoff sade att det går bra att köpa ett toastjärn, och sen kan styrelsen be om mer pengar till snickerboa på sektionens möte.

§15 Meddelanden

Ludvig Eriksson sade att det är Gasque på fredag.

Marcus Liljenberg sade att Netcompany kommer på torsdag, och att det finns mat för 200 personer på lunchföreläsningen.

Viktor Attoff sade att den 13 oktober för HTM1 passade talman.

§16 OFMA

Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet avslutat kl 12:58:59.



Vid protokollet

Justeras

Elise Eborn
Propagandamästare, tillika sekreterare

Viktor Attoff
Ordförande